
 

         KARLOVARSKÝ KRAJ 
KOMISE RADY KARLOVARSKÉHO KRAJE 

PRO TRANSFORMACI REGIONU, FOND SPRAVEDLIVÉ TRANSFORMACE  

A ENERGETIKU 
  

 č. j.: KK/5/KF/23 
 

U s n e s e n í 
 

z 17. jednání Komise Rady Karlovarského kraje pro transformaci regionu, 

Fond spravedlivé transformace a energetiku, konaného dne 10. 1. 2023 od 14:00 hod, online 

prostřednictvím MS Teams. 

 

Přítomní členové:  Ing. Petr Třešňák, Bc. Kateřina Maružánová (odchod 15:11),  

Ing. Radek Novotný, ak. arch. Martin Pinc, Ivan Vrzal, Miloslav Zítka, 

Gabriela Dostálová, Mgr. Jana Mračková Vildumetzová (příchod 14:38), 

Karla Maříková, Renata Oulehlová (příchod 14:11) 

Ostatní zúčastnění:  Pavel Růžička, Ondřej Knotek, Patrik Pizinger (odchod v 15:10),  

Ing. Jan Novotný, Ing. Petra Skálová, Mgr. Michal Havelec 

Omluvení členové:  Alexandr Terek 

Nepřítomní členové: Mgr. Marek Stepanov, Daniel Vašíček 

 

Jednání zahájil v 14:05 hodin a ukončil v 15:22 hodin předseda Komise pro transformaci 

regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku Rady Karlovarského kraje (dále jen 

„komise“) Ing. Petr Třešňák. 

Na jednání bylo přítomno 8 členů komise, komise byla tedy usnášeníschopná. 

Předseda komise přivítal přítomné členy a přítomné hosty, seznámil všechny přítomné 

s navrženým programem a vznesl dotaz na doplnění programu. Nikdo neměl návrh na doplnění.  

 

Program jednání: 

1) schválení programu 

2) schválení účasti přítomných hostů a schválení změny stálých hostů 

3) informace k Operačnímu programu Spravedlivá transformace 

4) různé 

 

Usnesení č. 1/1/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

 schvaluje program 17. jednání komise dne 10. 1. 2023. 

 

Hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

Předseda komise požádal paní zapisovatelku o představení přítomných hostů a návrh na změnu 

stálých hostů.  

Na jednání komise byli přítomní dva hosté mimo schválené stálé hosty, a to pan Mgr. Michal 

Havelec a pan Pavel Růžička.  

Pan Mgr. Michal Havelec, pracovník Sekretariátu Regionální stálé konference, byl přítomen 

z důvodů zaučení jako případného zástupce za zapisovatelku komise v době její nepřítomnosti. 
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Dále Regionální rada odborových svazů Karlovarského kraje (Českomoravská konfederace 

odborových svazů „ČMKOS“) na svém zasedání dne 9. 12. 2022 rozhodla o změně stálého 

hosta v komisi. Místo paní Bc. Věry Dimové, která byla schváleným stálým hostem komise na 

základě usnesení komise č. 2/06/2021, bude do této komise nadále docházet pan Pavel Růžička, 

člen Regionální rady odborových svazů (RROS) a člen Rady hospodářské a sociální dohody 

České republiky (RHSD). K této změně dochází z organizačních důvodů.  

 

Usnesení č. 2/1/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

 schvaluje pana Pavla Růžičku stálým hostem komise, 

 ruší pozici stálého hosta pro paní Bc. Věru Dimovou, 

 schvaluje přítomnost pana Mgr. Michala Havelce na dnešním jednání komise. 

 

Hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

Předseda komise předal slovo panu Patriku Pizingerovi, aby představil třetí bod jednání: 

informace k Operačnímu programu Spravedlivá transformace. 

Pan Pizinger shrnul aktuální informace v oblasti Operačního programu Spravedlivá 

transformace (dále také „OPST“) na základě předložených podkladů k jednání komise.  

 

Paní Renata Oulehlová se dostavila v 14:11 hodin na jednání komise. 

Paní Mgr. Jana Mračková Vildumetzová se dostavila v 14:38 hodin na jednání komise. 

Na jednání bylo přítomno 10 členů komise, komise byla tedy usnášeníschopná. 

 

Pan Pizinger dále informoval o plánovaném konání 4. výročního politického dialogu 

k transformaci, který bude pořádat spolu se Stálým zastoupením evropské komise 

a Ministerstvem životního prostředí i Karlovarský kraj, přičemž samotná konference se bude 

konat 27. 6. 2023 v Císařských lázních v Karlových Varech. 
 

Na dotaz paní Mgr. Jany Mračkové Vildumetzové pan Pizinger upřesnil, že počet schválených 

strategických projektů bude znám až po přihlášení strategických projektů do ostré výzvy 

pro strategické projekty OPST jejich nositeli. Následně budou projekty hodnoceny Státním 

fondem životního prostředí (dále také „SFŽP“) a taktéž budou projekty projednány na zasedání 

Regionální stálé konference (dále také „RSK“), která se na základě podkladů a hodnocení od 

SFŽP vyjádří, jestli jsou projekty pro Karlovarský kraj stále strategickými. Toto projednávání 

strategických projektů v RSK bude probíhat postupně pro jednotlivé projekty, a to dle toho, jak 

budou jednotlivé žádosti ke strategickým projektům podány do ostré výzvy. Následně SFŽP 

rozhodne, zda bude projektu přidělena dotace či nikoliv.  

Na posledním jednání RSK dne 19. 9. 2022, schválila RSK ponechání statutu „strategický 

projekt“ u všech 10 strategických projektů OPST, a to za splnění doporučení či podmínek k 

realizaci těchto strategických projektů stanovených RSK. Nositelé musí tyto podmínky 

zapracovat do dokumentace k žádosti do ostré výzvy ke strategickým projektům. Podmínky 

RSK budou zaslány členům komise na vědomí spolu s tímto usnesením. 
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Usnesení č. 3/1/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  
 

 bere na vědomí informace k Operačnímu programu Spravedlivá transformace. 
 

Hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdržel se 1 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

Pan Patrik Pizinger (stálý host) opustil jednání v 15:10 hodin. 

Paní Bc. Kateřina Maružánová opustila jednání v 15:11 hodin.  

Na jednání bylo přítomno 9 členů komise, komise byla tedy usnášeníschopná. 
 

Program jednání přešel do bodu 4) různé. 

Předseda komise informoval o uskutečněném 1. jednání pracovní skupiny pro energetiku, 

jejímž předsedou byl zvolen pan Ivan Vrzal. 

Členům komise byl promítnut zápis z jednání pracovní skupiny, zápis bude členům zaslán spolu 

s tímto usnesením. 
 

Pan Ing. Radek Novotný doporučil, aby se kraj v rámci revize Územně energetické koncepce 

(ÚEK) zaměřil s ohledem na priority definované v Operačním programu Spravedlivá 

transformace v oblasti energetiky, na vodík a fotovoltaiku. Uvedl, že by bylo vhodné, aby 

pan Pizinger vstoupil do přípravy hodnotící zprávy o plnění ÚEK kraje nebo jí připomínkoval 

ohledně plánované transformace kraje. Prostředky alokované na tematickou výzvu OPST 

v oblasti energetiky by bylo vhodné zaměřit na digitalizaci sběru a přenosu dat pro energetický 

management. Tato oblast není dle informací Ing. Radka Novotného podporována z žádných 

aktuálních dotačních titulů a přitom se jedná o nejdražší část při zavádění energetického 

managementu. 
 

Usnesení č. 4/1/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  
 

 bere na vědomí zápis z 1. jednání pracovní skupiny pro energetiku ze dne 10. 1. 2023, 

 žádá Radu Karlovarského kraje o informace dle bodu 4. zápisu, 

 doporučuje Radě Karlovarského kraje v rámci tematických výzev OPST zohlednit 

možnost týkající se digitalizace sběru a přenosu dat pro energetický management. 
 

Hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 
 

Předseda komise ukončil jednání v 15:22 hodin. 
 

Další jednání komise bude v úterý 14. 2. 2023 od 14 hod online formou. 
 

 

V Karlových Varech, dne 19. 1. 2023 
 

Zapisovatelka: Ing. Petra Skálová 

 Ing. Petr Třešňák, v.r. 

                                                                                                předseda komise             


